
Bestyrelsesmøde 13-02-2024   
Tilstede: Rasmus, Christian, Birka, Thomas, Belinda, Gitte, Sara, Gry og Nicolai 

Punkt Offentligt tilgængeligt referat 

1. Dagsorden godkendt.  

2. • Souschef Nicolai får en anden rolle i huset, som “ressourcepædagog” på tværs af alle 
stuer, med fokus på pædagogiske forløb tiltænkt enkelte børn og børnegrupper.  

• Nicolai er næste i rækken til den årlige prioritering af uddannelse af pædagogerne i 
Lyngbakken, han påbegynder et modul på Naturvejleder diplomkursus på KU. 

• Fernisering afholdes af børnene på fredag og de glæder sig til at vise arbejdet med 
skiftet af stuernes ”farvenavne” til temanavne (Planetstuen, Raketstuen m.m.). 

• I uge 8 vil der blive påbegyndt omrokering i Børnehuset Lyngbakken herunder flyttes 
kontoret bl.a. til kælderen for at få plads til børnegruppen i stueplan herunder til 
sprogstimulering. Samtidig oprettes der arbejdsrum til personalet, således de kan lave 
arbejdet på computer i ro, og være nærværende børnene, når de er i fællesrummet. 

• AMO/AMR: Lene + ledelse 

• Børnehuset har præsenteret et flot overskud, hvor af nogle af pengene er øremærket 
optimeringer til på legepladsen – ligeledes takket være Candy, Lyngbakkens 
støtteforening. Optimeringerne har ikke kunne gennemføres i 2023 pga. vejr og vind. 

3.  • Budgettet godkendes af bestyrelsen.  

• Det vedtages at BDO’s anbefaling om underskrivelse, formål og anledning påføres alle 
omkostningsbilag. 

4.  • Godt event for andet år i streg, hvor vi udbreder kendskabet til hhv. Støtteforeningen, 
Candy, og Bestyrelsen.  

• Der blev vendt et par optimeringer til næste år. 

5. • Det aftales at der gives besked til forældregruppen på Famly, når Årshjulet på 
hjemmesiden opdateres. 

6. 
 

• Årshjulet er opdateret. 

7. • Legater: Bestyrelsen godkender brug af 20.000 dkk fra Lyngbakkens 
vedligeholdelsesbudget til at sikre påbegyndelsen af arbejdet på legepladsen, som der 
er kommet støtte til ved hjælp af legater.  

• OK24: Blokmidler følger med til endnu ukendt størrelse forhøjet lønudgift. Sagen følges 
fortsat, for at sikre at det ikke har en negativ indflydelse på budget. 

• Årsmøde 2024: Rasmus og Christian genopstiller. Alle forældre har mulighed for at stille 
op og for at vælge.  

8. • Næste bestyrelsesmøde er i april 

• Efterfølgende bestyrelsesmøde er planlagt i slut maj, efter årsmødet.  

 


